大连干部智利

JOURNAL OF DALIAN OFFICIAL



中共大连市委党校 大 连 行 政 学 院 大连社会主义学院



万方数据

目 次 CONTENTS

大连干部学刊

DALIAN GANBU XUEKAN

2017 第 33 卷 (总第 244 期) 03

全面从严 治党专题		
冯佳	邓小平"共产党要接受监督"思想的当代价值	5
袁绍东	十八大以来全面从严治党的实践 探索	9
哲学政治学 研 究		
段光鹏	恩格斯的《论权威》及其当代 意义	14
马跃天	亚里士多德的形而上学分析	19
张文涛	从历史哲学的视角谈易学的唯 物主义根据	24
黄明元	合作治理进程中执政党价值探析	28
孙翱翔 秦颖慧	中国特色社会主义法治体系视野 下党内法规建设研究	33
王 琪 苗兴成	95 年来党的思想建设的发展历程	39

行政管理与 法治建设 刘 敏	我国行政审批改革的伦理探析	45
黄丹	论美国"长臂管辖"原则对我 国银行业务的影响	50
社会与文化 新 论 韩 林	满族民间故事的诚信观	53
	INAUVEOLITE THE HIMMINA	
国际视野 古尔曼卡里 耶娃·热娜· 图拉托夫娜	"一带一路"与光明之路	56
他山之石	广东推进"四个全面"战略布局 的 SWOT 分析	61

声明

来稿凡经本刊使用,即视为作者同意本刊及本刊合作 媒体进行信息网络传播及发行,同时本刊所付稿费包括上 述所有使用方式稿费。

CONTENTS

Feng Jia	Contemporary values of Deng Xiaoping's thought about "The Communist Party shall accept supervision"	
Yuan Shaodong	Practice logic of comprehensive strengthening Party discipline since 18th CPC National Congress	
Duan Guangpeng	Theory of Authority by Engels and its contemporary significance	
Ma Yuetian	On Aristotle's metaphysics	
Zhang Wentao	Basis of materialism of Yi — ology from the perspective of philosophy & history	
Huang Mingyuan	The analysis on values of ruling party in the process of cooperative governance	
Sun Aoxiang Qin Yinghui	Research on construction of regulations within the Party from the view of so- cialist system of rule by law with Chinese characteristics	
Wang Qi Miao Xingcheng	The development process of the Party's ideological construction over the past ninety — five years	
Liu Min	Research on ethics of reform of administrative examination and approval in China	
Huang Dan	Effect on banking business in China from American "long arm jurisdiction" principle	
Han Lin	Concept of good faith in Manchu folktales	
Deng Yadang	The SWOT Analysis on promotion of "Four Comprehensives" strategic layout by Guangdong	